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RM.0002.7.2016 

 P R O T O K Ó Ł NR XIX/16 
z sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 

z dnia 6 października 2016 r. 
 

XIX sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji odbyła się w sali posiedzeń Rady Miejskiej 

w Kamieńsku w godz. 9
00

 – 12
50

. 

Stan radnych 15. Obecnych na sesji 14 radnych.  
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Kamieńska Bogdan Pawłowski, Sekretarz Gminy – 

Ryszard Kurman, Skarbnik Gminy – Maria Ozga, Adwokat – Karina Zakrzewska oraz media: 

„Co Nowego”, „Pomiędzy stronami”, NTL Radomsko. 
 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 

Na sesję zostali zaproszeni również sołtysi z poszczególnych sołectw.   
                                 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do protokołu 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów: Nr XVI/16 z dnia 21.06.2016 r.; Nr XVII/16 z dnia 11.08.2016 r., 

Nr XVIII/16 z dnia 12.09.2016 r. 

4. Informacja dotycząca realizacji inwestycji gminnych – sprawozdanie Burmistrza. 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność między sesjami. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych między sesjami. 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku. 

9. Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

10.  Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

11. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 2016-2020; 

3) w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/156/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 20 grudnia 

2011r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących 

nadania statutów sołectwom Gminy Kamieńsk; 

4) w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/168/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 29 grudnia 

2011r. w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych; 

5) w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę wniesioną do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi na uchwałę Rady Miejskiej w Kamieńsku Nr XXXV/368/13 z 

dnia 26.06.2013 r.; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg 

powiatowych przebiegających przez teren Gminy Kamieńsk; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 

położonego w Kamieńsku, ul. Głowackiego 3 na okres 3 lat; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 
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11) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 

12) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 

13) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej – 

boisko sportowe w Danielowie, Gmina Kamieńsk; 

14) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej – 

boisko sportowe w Barczkowicach, Gmina Kamieńsk; 

15) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej – 

boisko sportowe w Gałkowicach Starych, Gmina Kamieńsk; 

16) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej – 

boisko sportowe w Ochocicach, Gmina Kamieńsk. 
 

12. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad 

W załączeniu do protokołu – Zawiadomienie o zwołaniu XIX sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku z 
proponowanym porządkiem obrad.                                                                                          Załącznik Nr 4  
 

p u n k t  1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia XIX sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji dokonał Przewodniczący Rady 

Jarosław Kozik witając radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na stan 15. radnych obecnych jest 14., co stanowi quorum, a więc Rada może obradować i 

podejmować uchwały. 
 

p u n k t  2 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 

Burmistrz B.Pawłowski zgłosił wniosek:  

 O wprowadzenie do punktu „Podjęcie uchwał” uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą. 
 

Uzasadnił: „Pracownik po prostu tej uchwały nie przygotował a wcześniej był złożony wniosek 

przez mieszkańca, który tam tę działkę od kilku lat dzierżawi. Chodzi o działkę wielkości 40 arów 

przy budynku byłej szkoły w Danielowie. Ja myślę, że nie ma, co tego odkładać do następnej sesji, 

już byśmy mieli w tym pakiecie kilku uchwał, które tutaj są zgromadzone do przedłużenia 

dzierżaw, byśmy mieli rzecz załatwioną.” 

 

Więcej wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie przyjęcie ww. wniosek. Głosowało 14 

radnych. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania wniosek został 

przyjęty jednogłośnie. 

 
Po zmianie porządek obrad przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołów: Nr XVI/16 z dnia 21.06.2016 r.; Nr XVII/16 z dnia 

11.08.2016r., Nr XVIII/16 z dnia 12.09.2016 r. 

4. Informacja dotycząca realizacji inwestycji gminnych – sprawozdanie Burmistrza. 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność między 

sesjami. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych między sesjami. 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku. 

9. Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

11. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 2016-

2020; 

3) w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/156/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 20 

grudnia 2011r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących nadania statutów sołectwom Gminy Kamieńsk; 

4) w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/168/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 29 

grudnia 2011r. w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 

społecznych; 

5) w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę wniesioną do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi na uchwałę Rady Miejskiej w Kamieńsku Nr XXXV/368/13 

z dnia 26.06.2013 r.; 

6) w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg 

powiatowych przebiegających przez teren Gminy Kamieńsk; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 

położonego w Kamieńsku, ul. Głowackiego 3 na okres 3 lat; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 

11) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 

12) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą; 

13) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 

publicznej – boisko sportowe w Danielowie, Gmina Kamieńsk; 

14) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 

publicznej – boisko sportowe w Barczkowicach, Gmina Kamieńsk; 

15) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 

publicznej – boisko sportowe w Gałkowicach Starych, Gmina Kamieńsk; 

16) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 

publicznej – boisko sportowe w Ochocicach, Gmina Kamieńsk; 

17) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą. 
 

12. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 3. porządku obrad. 
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p u n k t 3 
 

Przyjęcie protokołów: Nr XVI/16 z dnia 21.06.2016 r.; Nr XVII/16 z dnia 11.08.2016 r., Nr 

XVIII/16 z dnia 12.09.2016 r. 

 

1. Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr XVI/16 z 21 czerwca 2016 r. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. Głosowało 14 radnych. 

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. W wyniku 

głosowania protokół został przyjęty. 

 

2. Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr XVII/16 z 11 sierpnia 2016 r. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. Głosowało 14 radnych. 

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 11 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu. W wyniku 

głosowania protokół został przyjęty. 

 

3. Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr XVIII/16 z 12 września 2016 r. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. Głosowało 14 radnych. 

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 11 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu. W wyniku 

głosowania protokół został przyjęty. 
 

W związku z wyczerpaniem punktu 3. Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 4. porządku 

obrad. 
 

p u n k t  4 
 

Informacja dotycząca realizacji inwestycji gminnych – sprawozdanie Burmistrza. 
 

Burmistrz B.Pawłowski przedstawił informację na temat realizacji inwestycji zaplanowanych na 

rok 2016.  
W załączeniu do protokołu – ww. informacja.                                                                           Załącznik Nr 5 
 

Radny M.Kopcik: „Ja mam pytanie odnośnie budowy hali widowiskowo-sportowej w Kamieńsku. 

Czy będą tam miejsca na publiczność czy tylko zwykła hala bez krzesełek siedziskowych dla 

publiczności?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił, że nie ma jeszcze projektu w związku z czym trudno w tej chwili 

mówić o tym czy będą miejsca dla publiczności czy nie. Dodał: „Z tego co oglądaliśmy te hale to 

zarówno w Radomsku jak i w Moszczenicy są miejsca na widownię i myślę, że jeżeli powstałaby 

hala to jest to rzecz jakby przesądzona, że trochę tych miejsc musi być. Natomiast teraz kwestia ile, 

bo w Moszczenicy tych miejsc mają bardzo dużo (tam jest około 500 miejsc) i tak naprawdę to 500 

jest używane raz do roku bądź dwa razy do roku na początek roku szkolnego i na koniec roku 

szkolnego gdzie przychodzi młodzież na rozpoczęcie roku. Czyli nie na jakąś imprezę sportową 

tylko jak jest koniec i początek roku szkolnego. Także ileś tych miejsc jest potrzebna, ale na pewno 

w rozsądnych ilościach. No nie zakładam żeby w ogóle nie było i nie zakładam żeby było 20 czy 

50, bo to jest na pewno za mało... Jest też taka możliwość, że od razu przy hali kupuje się taką 

specjalną wykładzinę, którą się kładzie na parkiet czy na nawierzchnię i wtedy jest do 

wykorzystania też ta płyta główna przy jakieś innej imprezie niż sportowa. I wszystkie te hale mają 

taką możliwość, że przy niewielkiej dopłacie od razu są dawane specjalne maty, które się wykłada 

na nawierzchnię na parkiet i zabezpiecza żeby tego nie zniszczyć i wtedy można śmiało wchodzić.”   

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady J.Kozik podziękował Panu Burmistrzowi za udzielenie informacji, zamknął 

punkt 4. i przeszedł do punktu 5. porządku obrad. 
 

p u n k t  5 
 

Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

 

Sprawozdanie z działalności poszczególnych stałych Komisji Rady w okresie od 22 czerwca        

do 6 października 2016 r.kolejno zdali: 

1) Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu i Finansów – radny Wojciech Tarnowski; 

2) Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Sportu i Spraw Socjalnych – radny 

Waldemar Wasiński; 

3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Waldemar Wasiński; 

4) Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – 

radny Artur Wiewióra; 

5) Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – radny Stefan Górny. 

 

Ad.1) 

Nie zgłoszono pytań do sprawozdania z działalności Komisji Planowani Budżetu Finansów. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 

Ad.2) 

Nie zgłoszono pytań do sprawozdania z działalności Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Sportu i 

Spraw Socjalnych.    
Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 

Ad.3) 

Nie zgłoszono pytań do sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8  do protokołu. 

 
Ad.4) 
Nie zgłoszono pytań do sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Ad.5) 

Nie zgłoszono pytań do sprawozdania z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

 
 

W związku z wyczerpaniem punktu 5. Przewodniczący Rady J.Kozik przeszedł do punktu 6. 

porządku obrad. 
 

p u n k t  6 
 

Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność Burmistrza między 

sesjami. 

 

Burmistrz Kamieńska P. Bogdan Pawłowski zdał sprawozdanie z działalności między XV i XVI 

sesją w kolejności: 

1. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

2. Sprawozdanie z działalności burmistrza. 
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Ad. 1. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania z realizacji uchwał. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 
(Na salę obrad przybył Sołtys Sołectwa Napoleonów p.Mariusz Masiarek – godz. 9

50
) 

 

Ad. 2. 

Sprawozdanie z działalności burmistrza; 

Burmistrz B.Pawłowski: „Działalność między sesjami to ja rozumiem, że między tą sesją z 21 

czerwca, bo wtedy składałem Państwu ostatnie sprawozdanie, a dzisiaj. Postaram się to zrobić w 

zarysie tych najważniejszych spraw dla gminy z mojego punktu widzenia i z punktu widzenia 

urzędu miejskiego. Proszę Państwa, w całym tym okresie było kilka spotkań z pracownikami 

starostwa powiatowego, bo okres wakacyjny to jest okres, kiedy remontuje się drogi i generalnie 

wydział dróg odwiedzałem parokrotnie. Generalnie jak Państwo wiedzą została nowa 

nawierzchnia położona na drodze powiatowej w kierunku Pytowic. Starostwo obiecuje nam też 

inne remonty – końcówkę drogi Szkolnej tutaj do tej „krajówki” i z tego co wiem to jest to 

sytuacja gdzie jest po przetargu jest wyłoniony wykonawca i ta ostatnia część nakładki będzie 

położona... 

 

Radny F.Stępień: „Czy kanalizacja deszczowa będzie robiona na tej drodze od Słowackiego w 

kierunku Barczkowic? Bo jak położą nakładkę to będzie to samo, co na tym odcinku, który jest 

zrobiony od Szopena do mostu. Tam kałuże wody stoją. I jak tutaj nie zrobią burzówki to 

jeszcze... 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Panie Radny ja bym się tutaj przyjrzał jak to dokładnie wygląda, bo my 

mówimy o kawałku przy samym liceum.” 

 

Radny F.Stępień: „Ja wiem, ten kawałek, który jest niedokończony. Ale tutaj nie ma kanalizacji 

burzowej na tym odcinku. Pasowałoby to zrobić, bo będzie to samo, co teraz na tym odcinku od 

Szopena do mostu. Tam kałuże stoją na środku drogi jak są deszcze. Nie idzie przejechać jak 

wczoraj w nocy jechałem.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „No zwrócę im na to uwagę. Natomiast, jeżeli chodzi o tamten odcinek 

to parokrotnie było zgłaszane starostwu. Myślę, że jeszcze raz zgłoszę tą rzecz i przypilotuję. 

Natomiast tutaj trzeba by było się przyjrzeć jak to wygląda. Mnie w tej chwili trudno jest 

powiedzieć czy tu przy liceum nie ma jakieś kanalizacji deszczowej? Trudno mi tak na szybko 

powiedzieć, zwrócę też na to uwagę... 
 

Radny F.Stępień: „Może być koło krzyża. Ona jest tak wsunięta, coś mi się teraz kojarzy. Na 

dalszym odcinku już nie ma na pewno to trzeba teraz im podpowiedzieć żeby oni wzięli projekty 

żeby to zrobili.” 
 

Burmistrz B.Pawłowski: „Ja myślę, że to nie takie proste, bo oni realizują stary projekt z 2010 

roku i to jest jakby kontynuacja i został ten mały kawałek. Natomiast problem odwodnienia na 

dalszym odcinku do mostu to uważam, że też technicznie chyba byłoby to możliwe, bo tam jest w 

części rów, czyli jest gdzie tę wodę zrzucić.” 
 

Radny F.Stępień: „To trzeba im właśnie jakoś podpowiedzieć.” 
 

Burmistrz B.Pawłowski: „No podpowiadamy. Myślę, że oni skupili się teraz na asfaltach i też 

mają ilość środków finansowych ograniczoną.” 
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Radny D.Barański: „Ta droga będzie robiona aż do drogi krajowej Radomsko-Piotrków?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Z tego, co pamiętam to tak, bo inwestorem jest powiat.” 

 

Radny D.Barański: „To wrócę jeszcze do tych pasów. Przy tej właśnie przebudowie namalować 

osiem linii w innym miejscu to chyba nie jest wielki problem?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Proszę Państwa problem dwukrotnie był na piśmie i ilekroć razy było to 

mówione to już nie liczyłem. Jest tutaj w tej kwestii pasów opór bardzo „dróg krajowych”. Myślę, 

że można jeszcze raz to zgłosić natomiast na dzień dzisiejszy szans chyba nie ma, bo oni się 

opierają, że jest to wyliczone wymierzone tyle ile powinno być zachowane. Wręcz twierdzą, że 

jeżeli te pasy przesuną to ludzie będą chodzić po staremu.” 
 

Radny D.Barański: „Ja nazwę to złośliwością... 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik: „Ja się tylko wtrącę... Był wniosek komisji bezpieczeństwa 

dwukrotnie no niestety nie wiem, dlaczego się tak upierają. Czy to tak Darek jak mówisz 

rzeczywiście czysta złośliwość?..”    

Następnie Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił Pana Burmistrza o kontynuowanie 
sprawozdania. 
 

Burmistrz B.Pawłowski: „Proszę Państwa, przy ostatnim spotkaniu z Panem Wicestarostą tutaj 

rozmawiałem o budowie ścieżki rowerowej, bo tę ścieżkę od jakiegoś czasu planujemy. Starostwo 

planuje jakby dwie ścieżki duże - jedną z północy na południe powiatu i drugą ze wschodu na 

zachód. Częściowo się tutaj gmina Kamieńsk na te ścieżki załapuje zwłaszcza w kompleksie Góry 

Kamieńsk. Też pomysł jest taki żeby ewentualnie połączyć tę ścieżkę ze ścieżkami, które idą z 

kierunku Bełchatowa na Górę Kamieńsk. Prace się toczą, tych formalności trochę jest. Lasy 

państwowe też deklarują współpracę w tej kwestii. Myślę, że wcześniej czy później taka ścieżka 

powstanie...  
 

Radny W.Tarnowski: „Czy to będzie ścieżka typowo rekreacyjna czy taka żeby np. można było 

jeździć do Radomska rowerem?” 
 

Burmistrz B.Pawłowski: „Typowo rekreacyjna, bo jest tańsza, po drugie zamysł jest taki żeby to 

była atrakcja turystyczna(...). To nie będzie kostka położona. Żebyśmy się dobrze zrozumieli, że 

przede wszystkim to będzie oznakowane wyrównane jakieś miejsce odpoczynku. Myślę, że 

byłaby ciekawa taka atrakcja dla nas.  

Również w poprzedni piątek byłem z Panią Kierownik od inwestycji w WFOŚiGW w 

Łodzi, gdzie było szkolenie i spotkanie poświęcone parkom zabytkowym. Były zaproszone tylko 

te gminy, które takie parki posiadają, którym zależy na tych parkach. Mieliśmy przy tej okazji 

prezentowane rewitalizacje parków, o które my żeśmy wystąpili, bo to jest kolejna edycja 

środków (Wojewódzki Fundusz dzieli) i prawdopodobnie w przyszłym roku również będą te 

środki na zabytkowe parki. Pokazywano nam takie parki, które są już po rewitalizacji - parki w 

Łodzi, park w Piotrkowie.  

Również brałem udział w spotkaniu samorządów z Komendantem Powiatowym Policji. 

Ubolewam, że było tylko paru wójtów na tym spotkaniu. A sprawa dotyczyła krajowej mapy 

zagrożeń. Jest taka nowa inicjatywa ze strony policji, a właściwie dwie, które nam przedstawiono, 

jako gospodarzom włodarzom terenu. W nowych pomysłach policji jest odciążenie dzielnicowych 

od pracy papierkowej. Prowadzenie dokumentacji mają przejąć policjanci natomiast dzielnicowi 

mają iść w teren, ma być ich widać w terenie i z tego mają być rozliczani. I takie są założenia. 

Druga rzecz to jest krajowa mapa zagrożeń. To jest taka ogólnopolska inicjatywa gdzie każdy 
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mieszkaniec może (jak wpiszecie sobie w wyszukiwarkę) taką krajowa mapę zagrożeń znaleźć i 

w odpowiednich miejscach wstawić ikonkę, że np. w tym miejscu spożywamy alkohol poza 

legalnym obrotem, czy za duża prędkość, itp. Można raz dziennie z jednego komputera taką 

ikonkę wrzucić i policji wiadomość przekazać. I jest taka możliwość dla nas, że niekoniecznie to 

musimy zgłosić dzielnicowemu, niekoniecznie musimy zgłosić policji, możemy to zgłosić w taki 

sposób internetowy. Natomiast plus jest taki, że policja musi to sprawdzić. 

Również byłem w tym czasie w urzędzie marszałkowskim w kwestii Wojewódzkiego 

Planu Zagospodarowania Odpadów. Od stycznia przyszłego roku ten plan powinien wejść w 

życie i Kamieńsk będzie w innym ekoregionie (powstaje nowy). Będziemy przypisani, jako jedyni 

z naszego powiatu do tej części gdzie jest Łódź i gdzie jest teren Bełchatowa i z nami, jako jedyna 

gmina z tego obszaru będzie gmina Wola Krzysztoporska. Jakie to ma dla nas skutki? Takie, że 

odpady komunalne z naszego rejonu nie będą mogły wędrować do Radomska tylko do ekoregionu 

w Bełchatowie (tej instalacji bełchatowskiej) albo do Kamieńska. Myślę, że to spowoduje, że te 

odpady tak jak dzisiaj są wożone do Radomska, kiedy mamy tutaj swoje składowisko, że to jakby 

trochę uporządkuje aczkolwiek nie nakaże, że ma być w to miejsce.      

Z takich spraw lokalnych; były spotkania w Koźniewicach w Gorzędowie i w Ochocicach 

poświęcone dożynkom. Bardzo miłe spotkania. Bardzo fajnie, że są takie lokalne imprezy robione 

i robione na bazie świetlic, bo te świetlice są do wykorzystania właśnie do takich rzeczy. Także 

bardzo dziękuję organizatorom tych imprez i bardzo się cieszę, że takie imprezy są. Też w tym 

okresie był bieg Kamieńszczańska Dycha. Robiliśmy to wspólnie ze Stowarzyszeniem Aktywni 

Kamieńsk i nie wyobrażam sobie żeby w przyszłym roku tej imprezy nie było. Bardzo fajnie to 

wypadło a robiliśmy pierwszy raz i nie byliśmy przekonani czy do końca wszystko zadziała.  

Remonty szkół; w tym roku właściwie prawie wszystkie szkoły zostały wyremontowane w 

mniejszym czy większym zakresie. Cały czas te szkoły są remontowane, ale to są budynki stare 

duże i wymagają tych remontów. W tym roku ponad 270 tysiecy zostało zaangażowane w takie 

bieżące remonty. Również ponad pół miliona zostało zaangażowane w kilkanaście odcinków dróg 

asfaltowych, które zostały albo od zera położone tam gdzie nie było asfaltu albo te drogi zostały 

pokryte drugą warstwą asfaltu. I na jakiś czas zapominamy o remontach na tych drogach. I znowu 

mamy cały szereg następnych dróg, które trzeba robić i będziemy robić. 

Następna rzecz; też w ostatnich dniach odbyło się spotkanie z Sołtysem i Radą Sołecką w 

Pytowicach. Tam kiedyś rozmawialiśmy już o tablicy poświęconej Panu Zarembie i całej rodzinie 

Zarembów, który z tego rejonu pochodzili i działali tam na rzecz środowiska lokalnego. Jeden z 

tej rodziny właśnie się wyróżnił i jest pomysł żeby go w jakiś sposób uhonorować i takim 

pomysłem akceptowanym przez społeczność lokalną byłaby tablica poświecona tej osobie(...). 

Myślę, że ten pomysł będzie realizowany. Również taki pomysł jest, co do miejscowości 

Barczkowice. Tam kiedyś mówiliśmy o nazwie ulicy. Ta nazwa ulicy nie zadziałała natomiast też 

są osoby do uhonorowania i myślę, że przy tej okazji też tutaj byśmy te działania podjęli i w jakiś 

sposób godny, właściwy, uhonorowali takie zasłużone osoby. W między czasie taki epizod był też 

w Koźniewicach, była poświęcona tablica historii tej miejscowości. Dzięki temu, że tam są osoby, 

które się tym zajęły, które dbają o to żeby wydobyć z zakamarków historii ciekawe rzeczy dzisiaj 

mieszkańcy mogą tę tablicę zobaczyć, przeczytać.  

Następna rzecz, którą chcę tutaj przedstawić to dwa dni temu umówiłem się na spotkanie z 

właścicielami przedszkola Puszek, które się znajduje u nas w budynku po komisariacie policji. 

Spotykanie poświęcone było sprawom formalnym, jeżeli chodzi o powstanie tego przedszkola o 

dzierżawę budynku. Budynek jest odremontowany, jest odnowiony wewnątrz. Mają około 20 

dzieci, są również dzieci poniżej dwóch i pół roku. Także ten obiekt zaczął żyć. Powstało 8 miejsc 

pracy z tego 6 osób, którzy tam pracują jest z Gminy Kamieńsk, więc oprócz tego, że mogą tam 

chodzić młodsze dzieci, których nasze przedszkole nie jest w stanie przyjąć, mogą chodzić dzieci, 

które się nie dostały do naszego przedszkola, bo już miejsc nie było to są jeszcze miejsca pracy.  

Również w ostatnim czasie były dwa spotkania: 
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1) z Zakładem Gospodarki Komunalnej – mówiliśmy o sytuacji z kanalizacją w Barczkowicach, 

bo tam mamy ciągle problemy, oraz o budowie kanalizacji na ulicy Kolejowej, bo to się bardzo 

dłużyło. Mamy już sprawę trochę wyjaśnioną, że warunki związane z wodą podskórną, która tam 

się nagle pojawiła w tym rejonie są powodem opóźnienia tych robót. 

2) spotkanie z Miejskim Zespołem Ekonomiczno-Administracyjnym – to, co już mówiłem na 

komisjach, przekształcenie sposobu funkcjonowania MZEA. Z mocy zmian w przepisach ustawy 

o samorządzie i systemie oświaty taki zespół musimy zlikwidować i włączyć obsługę 

administracyjną szkół do urzędu miejskiego i tu odpowiedni referat utworzyć i funkcjonować albo 

będziemy musieli przekształcić ten zespół w inny zespół, przy czym do tego zespołu możemy 

włączyć też MOPS, możemy włączyć gospodarkę komunalną – obsługę administracyjno-

finansową. Żebyście Państwo nie myśleli, że po włączeniu np. MOPS-u to wszystkie zadania 

MOPS-u przejęłaby gmina. Nie.  Chodzi o obsługę finansową i obsługę administracyjną. Taka 

możliwość jest. Natomiast na tę chwilę na pewno musimy przekształcić administrację oświatową 

(zespół, który mamy w inny zespół albo włączyć do urzędu miejskiego). Przygotowujemy 

odpowiednie uchwały tutaj z prawnikami, przyglądamy się innym gminom. Rzecz wcale nie jest 

taka prosta.” 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 6. i przeszedł do punktu 7. porządku obrad. 

 

p u n k t  7 
 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych między sesjami 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik przedstawił informację na temat swojej działalności w okresie       

od 26 lutego do 6 października 2016 r. 
 

W załączeniu do protokołu – ww. informacja.                                                                           Załącznik Nr 12  

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji. 
 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 7. i ogłosił 15 minut przerwy. 
 

Po przerwie w godz. 10
35

 –10
50

 Przewodniczący Rady wznowił obrady i poinformował, że Pan 

radny Marian Kopcik musiał opuścić obrady sesji w związku z czym obecnie na sesji jest 13. 

radnych. Następnie przeszedł do punktu 8. porzadku obrad. 

 

p u n k t  8 
 

Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku. 

Skarbnik Gminy p. Maria Ozga omówiła informację Burmistrza z wykonania budżetu Gminy za    

I półrocze 2016 roku. 
 

W załączeniu do protokołu – ww. informacja.                                                                         Załącznik Nr 13 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji. 

 

W związku z wyczerpaniem punktu 8. Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 9. porządku 

obrad. 

p u n k t  9 
 

Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
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Burmistrz B.Pawłowski przedstawił informację o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 

2015. 
W załączeniu do protokołu – ww. informacja.                                                                         Załącznik Nr 14 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji. 
 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 9. i przeszedł do punktu 10. porządku obrad. 

 

p u n k t  10 
 

Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik przedstawił informację o złożonych oświadczeniach majątkowych 

radnych za rok 2015; 

Poinformował, że do złożenia oświadczenia o swoim stanie majątkowym wraz z kopią zeznania o 

wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym 2015 (PIT) zobligowanych było 14 

radnych (przewodniczący Rady składa oświadczenie majątkowe do wojewody).  

Oświadczenia w terminie, tj. do 30 kwietnia 2015 r. złożyło 14 radnych.  

Drugie egzemplarze oświadczeń wraz z kopiami zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w 

roku podatkowym (PIT) zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w Radomsku, natomiast kopie 

oświadczeń majątkowych do Kierownika Urzędu Burmistrza Bogdana Pawłowskiego. 

Do oświadczeń, w których Urząd Skarbowy w trakcie analizy stwierdził uchybienia zostały 

przesłane korekty. 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji. 
 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 10. i przeszedł do punktu 11. porządku obrad. 

p u n k t  11 

Podjęcie uchwał. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady R.Jurczyk zapoznała radnych z następującymi projektami uchwał: 
 

 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 

Skarbnik Gminy M.Ozga omówiła załączniki do przedstawionej uchwały. Dodała: „Po oddaniu 

projektu okazało się, że musimy jeszcze wprowadzić kolejne środki – to była decyzja wojewody –

środki na 500+ i zasiłki rodzinne. Tym samym wzrosły nam dochody i wydatki budżetu o kwotę 

186.339 zł, czyli kwota wymieniona w paragrafie 7. dochody po zmianach – wynosić będzie 

26.356.374,78 zł, natomiast plan wydatków 27.842.374,78 zł. Jeszcze w imieniu Burmistrza mam 

prośbę o dokonanie drobnych korekt, mianowicie: 1) wprowadzenie jeszcze jednego zadania 

„Modernizacja kanalizacji sanitarnej w Barczkowicach” – rozdział 01010 paragraf 6050 – 

10.000zł; 2) dotacje na przydomowe oczyszczalnie ścieków – rozdział 01010 paragraf 6230 –

zwiększenie 2.000 zł. W sumie te zwiększenia dają nam kwotę 12.000 zł i byśmy zmniejszyli 

rezerwę na inwestycje o kwotę 12.000zł.” 

 

Radny F.Stępień zapytał o modernizację kanalizacji w Barczkowicach? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział: „Modernizacja to jest na ulicy Słonecznej – ta 

przepompownia, z którą są problemy. W tej chwili doszliśmy do wniosku z Zakładem Gospodarki 

o montaż zasuw powrotnych przeciwburzowych u niektórych mieszkańców. Druga rzecz; 

zastanawiamy się nad wymianą jednej pompy w tej przepompowni żeby była jeszcze większa, bo 
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była taka sytuacja, że doszło, mimo dwóch działających pomp nie udało się przepompować tej 

ilości ścieków, które nagle się pojawiły w tej przepompowni. Zakład nie jest w stanie 

wytłumaczyć – będziemy to badać i konsultujemy z projektantem i wykonawcą tych urządzeń – 

nie jest w stanie powiedzieć skąd takie ilości ścieków się pojawiają. Bo ta przepompownia, jeżeli 

działa, jeżeli nie dojdzie do zablokowania pomp to powinna tę ilość ścieków przepompować... 

 

Radny F.Stępień: „To jest przyczyna tego odoru, który latem się pojawiał. Niekiedy z kratek w 

ulicy czy chodnikach wychodził ten odór i to często się pojawiało latem.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Tzn., ja mam swoją teorię, ale nie mam dowodów na tę teorię. Dla mnie 

jest układ taki, że prawdopodobnie do tych oczyszczalni do tych kolektorów są zrzucane z szamba 

zagniłe ścieki... 

 

Radny F.Stępień: „To się zdarzało i rano i w południe i wieczorem i różnie.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Generalnie z mojego rozeznania najczęściej zdarzało się to w sobotnie 

wieczory.”  

 

Radny F.Stępień: „Ja mówię na zewnątrz na ulicy.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „To jest już inny problem. Natomiast mówię są zrzucane ścieki, które 

tam się nie powinny znajdować stąd ten odór, bo jak są zakiszone i ruszone.”  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie zmiany zgłoszone przez Skarbnik Gminy. 

Głosowało 13 radnych. „Za” przyjęciem zmian głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania 

zmiany zostały przyjęte jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2016(ze zm.). Głosowało 13 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało           

12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu - Uchwała Nr XIX/179/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016.                                                                      Załącznik Nr 15  

 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2020;                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

Skarbnik Gminy omówiła przedstawiony projekt uchwały z uwzględnieniem zmian będących 

konsekwencją zmian wprowadzonych do budżetu w poprzedniej uchwale.  
 

Nie zgłoszono pytań.  
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzone zmiany. Głosowało 13 radnych.          

„Za” przyjęciem zmian głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania zmiany zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2020. Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/180/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 2016-2020.     Załącznik Nr 16 
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 w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/156/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 20 

grudnia 2011r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących nadania statutów sołectwom Gminy Kamieńsk; 

 
Przewodniczący Rady J.Kozik wyjaśnił, że zarówno ww. uchwała jak i następna zostały 

przygotowane na podstawie pisma Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego, które wpłynęło do biura 

Rady Miejskiej a które dotyczy wyroków Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w zakresie 

nieważności uchwał dotyczących określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych. Następnie odczytał ww. pismo Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego. 
 

Ww. pismo stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

  

Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XVI/156/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 20 grudnia 2011r. w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących nadania statutów sołectwom Gminy 

Kamieńsk. Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/181/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/156/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 20 grudnia 2011r. w sprawie 
zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących nadania statutów sołectwom Gminy 

Kamieńsk.                                                                                                                     Załącznik Nr 18 

 

 w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/168/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 29 

grudnia 2011r. w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 

społecznych; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XVII/168/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie określenia zasad i 

trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych. Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/182/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/168/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 29 grudnia 2011r. w sprawie 
określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych.                                      Załącznik Nr 19 

 

 w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę wniesioną do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi na uchwałę Rady Miejskiej w Kamieńsku Nr XXXV/368/13 z 

dnia 26.06.2013; 

 

Radny D.Barański poprosił o 5 minut przerwy. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik ogłosił 5 minut przerwy.  
 

Po przerwie (w godz. 11
25

 –11
35

) Przewodniczący Rady wznowił obrady następnie odczytał 

projekt uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę wniesioną do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi na uchwałę Rady Miejskiej w Kamieńsku Nr XXXV/368/13 z dnia 

26.06.2013 r., oraz przedmiotową skargę. 
 

Skarga stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady J.Kozik dodał: „Ponieważ tu wynikły pewne wątpliwości proszę Panią 

mecenas o kilka słów.” 

 

Adwokat Karina Zakrzewska wyjaśniła, że podejmowana w dniu dzisiejszym uchwała jest 

konsekwencją złożenia skargi, z tym, że obowiązujące w tym zakresie procedury czynią z Rady 

Miejskiej niejako można powiedzieć skrzynkę podawczą. Dodała: „My przekazujemy tę skargę. 

My tej skargi nie weryfikujemy, prawidłowości złożenia tej skargi. Mamy jedynie złożyć 

odpowiedź, ustosunkować się do zarzutów merytorycznych. Natomiast czy ta skarga została, jeśli 

chodzi o kwestie formalne tutaj mówimy o kwestii tego pełnomocnictwa (umocowania kancelarii 

przez inną osobę niż tutaj osoba określona w tytule skargi jako osoba skarżąca) to już jakby 

weryfikacją tej kwestii zajmie się sąd. Najprawdopodobniej wezwie kancelarię składającą tę 

skargę do przedstawienia do usunięcia braków formalnych skargi poprzez załączenie 

pełnomocnictwa Pana Wojciecha Łuczaka. Natomiast skarga jest określona, zakres podmiotowy 

tutaj osób skarżących został wskazany w tzw. główce skargi, czyli my nie mamy prawa w to 

ingerować niezależnie od tego jak tu słusznie Pan Radny zauważył rzeczywiście i 

pełnomocnictwo jest udzielone przez inną osobę i tutaj w części tej wstępnej skargi określone jest 

tutaj jak gdyby zakres osób, które reprezentuje kancelaria. Niemniej jednak również w dalszej 

części (w uzasadnieniu) z kolei już jest wskazane, że: działając w imieniu Państwa Iwony i 

Wojciecha Łuczak(...). Także ta odpowiedź, która została przygotowana przez Panią mecenas 

Szwed jakby tej kwestii tutaj nie prostuje, bo nie ma możliwości prostować, bo my tej kwestii nie 

dotykamy i nie ruszamy. Tą kwestią zajmie się sąd.” 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik podziękował Pani adwokat i o zabranie głosu poprosił Burmistrza 

Kamieńska Pana Bogdana Pawłowskiego.  

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Na komisjach już to Państwu tłumaczyłem jak ja to widzę. Powiem to 

tak, co uważam za istotę. Parę lat temu, kiedy jeszcze planu zagospodarowania tam nie było na tej 

działce Państwo Łuczakowie wybudowali chlewnię na 36 jednostek (jednostka to jest określenie 

przeliczenia zwierzęcia i 1 jednostka to 600 kg). Z tego względu, że w Gorzędowie jest tam 

zabudowa zagrodowa to jest dopuszczona hodowla zwierząt. Jeżeli byłaby zagrodowa 

mieszkaniowa (tak jak w niektórych wioskach jest) to tam można budować tylko domy i garaże 

natomiast obory czy stajni raczej się nie postawi(...). Przy 5-ciu jednostkach, które są w tej chwili 

w Gorzędowie to może być 30 sztuk 100-kilogramowych, co wcale nie jest mało. Ten Pan miał 

pozwolenie na budowę i wybudował chlewnię przy 36 jednostkach, co daje mu 216 sztuk 100-

kilogramowych. Tyle może dzisiaj tam hodować. I nie jest prawdą, co jest powiedziane, że mu się 

zabrania tej hodowli, co jest dzisiaj. Nie. Prawo, które już otrzymał (zastane) jest nabyte i tego już 

nie można za bardzo zmienić. Być może w jakiś skrajnych przypadkach, ale w tym przypadku nie 

mówimy o tym, że musi to zlikwidować, bo ja rozumiem, że to jest jego dochód jego praca i tutaj 

nie mówimy o likwidacji. Prawdopodobnie gdyby dzisiaj ktoś chciał wybudować na sąsiedniej 

działce albo gdzie indziej też taką fermę to nie może tego zrobić, bo już dzisiaj plan zabrania. I 

ten plan, który żeśmy podjęli jakiś czas temu (w 2013 roku) na Gorzędów nie dopuszcza 

budowania takich ferm bądź rozbudowy tej fermy powyżej 36 jednostek. I nie wiem, jaki jest 

zamysł tego Pana, dlatego że dla mnie to, co dzisiaj ma może mieć. Natomiast nie może tego 

rozbudowywać, bo nikt na to mu się nie zgodzi, bo jest to zlokalizowane naprzeciwko placu 

szkoły w terenie zabudowy mieszkaniowej tam gdzie są budynki mieszkalne a część tego terenu 

to jest teren trzeciej klasy gdzie w ogóle nie wolno budować tylko może być wykorzystanie 

rolnicze. I tak to proszę Państwa wygląda. Także nic tym planem nie zlikwidowaliśmy temu Panu. 

Nie może po prostu tego rozbudowywać. Natomiast po to się przyjmuje plany żeby pewien ład 

przestrzenny był zachowany, żeby ustalić pewien ład przestrzenny, że tam gdzie są budynki 

mieszkalne to są mieszkalne tam gdzie są tereny rolnicze i fermy to są fermy tam gdzie jest teren 
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przemysłowy to jest teren przemysłowy. I to nie jest tak, że każdy jak ma działkę to może sobie 

dowolnie robić każdą rzecz, która mu przyjdzie do głowy. I tak to jest tutaj w tym przypadku tak 

najprościej mówiąc.” 

 

Adwokat Karina Zakrzewska: „Tytułem uzupełnienia do tego, co powiedział Pan Burmistrz; 

zgodnie z obowiązującymi procedurami w przypadku uchwalania planu jednym z elementów tych 

procedur jest wyłożenie planu. I tutaj – tak jak zostało wyjaśnione w odpowiedzi na skargę – ta 

procedura została zrealizowana, zostały złożone uwagi i te uwagi zostały rozstrzygnięte. 

Natomiast tutaj skarżący w tym przypadku nie składali żadnych uwag w tym czasie, kiedy 

rzeczywiście mogli te uwagi zgłosić.” 
 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wniesienia 

odpowiedzi na skargę wniesioną do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi na 

uchwałę Rady Miejskiej w Kamieńsku Nr XXXV/368/13 z dnia 26.06.2013 r.                

Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednogłośnie 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/183/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę wniesioną do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi 
na uchwałę Rady Miejskiej w Kamieńsku Nr XXXV/368/13 z dnia 26.06.2013 r.                   Załącznik Nr 21 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg 

powiatowych przebiegających przez teren Gminy Kamieńsk; 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 
 

Nie zgłoszono pytań. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przyjęcie zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg powiatowych przebiegających 

przez teren Gminy Kamieńsk. Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 

radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/184/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg powiatowych 
przebiegających przez teren Gminy Kamieńsk.                                                                     Załącznik Nr 22 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 

położonego w Kamieńsku, ul. Głowackiego 3 na okres 3 lat; 

 

Burmistrz B.Pawłowski zgłosił wniosek:  

  „o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na    

zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego w Kamieńsku, ul. 

Głowackiego 3 na okres 3 lat. 

Dodał: „Chodzi tu o budynek garażu, który jest przy tym nowym przedszkolu. Tam, gdy nie było 

chętnego do użytkowania tego budynku, ten garaż stał pusty, znalazł się mieszkaniec gminy, który 

chciał go wynająć i zgadzaliśmy się na to, bo jak miał stać pusty to lepiej żeby parę złotych za to 

wziąć a przy okazji konserwacje ta osoba będzie robiła. Natomiast na chwilę obecną jest tak, że 

ten budynek przydałby się dla przedszkola, ponieważ przedszkole ma jeden z problemów, jeżeli 

chodzi o lokalizację tam taki, że kosze i pojemniki na odpadki z żywnością muszą być oddalone o 
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ileś tam metrów od budynku a jeżeli nie jest oddalone to musi być to zamknięte w pomieszczeniu. 

I tam nie ma gdzie za bardzo wygospodarować tego pomieszczania tylko ten garaż by został do 

wykorzystania. Ja bym proponował żeby dzisiaj wycofać ten projekt uchwały natomiast 

przygotować nowy projekt w ogóle na zawarcie umowy. Nie kolejnej umowy z tym samym 

nabywcą tylko w ogóle do przetargu. Mieszkańcy mogą przystąpić do przetargu może przystąpić 

również przedszkole... 

 

Radny W.Wasiński: „Ale na razie ten Pan użytkuje ten garaż?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Użytkuje, ale jemu w tej chwili wygasa umowa dzierżawy, którą miał 

do tej pory. On tam nic nie inwestował tylko po prostu użytkował to także jakiś zobowiązań za 

dużych w stosunku do niego nie mamy. W tym momencie, kiedy złożył pismo jeszcze nie 

wyniknął ten problem z zagospodarowaniem przez przedszkole.” 

 

Radny F.Stępień: „Poinformowany jest już ten Pan?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Nie, on złożył pismo i z tego, co wiem nie jest powiadomiony czy 

pójdzie dzisiaj ta uchwała czy nie pójdzie. Po prostu złożył jakiś czas pismo i całą procedurę 

robimy. Czekało do sesji.”  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie wniosek burmistrza o wycofanie uchwały z 

porzadku obrad. Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych, 1 radny 

głosował „przeciw”. W wyniku głosowania wniosek został przyjęty. 
 

Po zmianie porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów: Nr XVI/16 z dnia 21.06.2016 r.; Nr XVII/16 z dnia 11.08.2016r., 

Nr XVIII/16 z dnia 12.09.2016 r. 

4. Informacja dotycząca realizacji inwestycji gminnych – sprawozdanie Burmistrza. 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał i wniosków. Działalność między sesjami. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych między sesjami. 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku. 

9. Informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

11. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 2016-

2020; 

3) w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/156/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 20 

grudnia 2011r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących nadania statutów sołectwom Gminy Kamieńsk; 

4) w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/168/11 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 29 

grudnia 2011r. w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 

społecznych; 

5) w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę wniesioną do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi na uchwałę Rady Miejskiej w Kamieńsku Nr XXXV/368/13 z 

dnia 26.06.2013 r.; 
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6) w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadań z zakresu utrzymania publicznych dróg 

powiatowych przebiegających przez teren Gminy Kamieńsk; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą; 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą; 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą; 

11) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą; 

12) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 

publicznej – boisko sportowe w Danielowie, Gmina Kamieńsk; 

13) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 

publicznej – boisko sportowe w Barczkowicach, Gmina Kamieńsk; 

14) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 

publicznej – boisko sportowe w Gałkowicach Starych, Gmina Kamieńsk; 

15) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 

publicznej – boisko sportowe w Ochocicach, Gmina Kamieńsk; 

16) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą. 
 

12. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poprosił Panią Wiceprzewodniczącą Rady o przedstawienie 
kolejnego projektu uchwały; 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą (nr ewid.487, Gałkowice Stare); 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 

 

Radny W.Wasiński zapytał, na jakie cele jest to wykorzystywane? 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że na cele rolne. 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą. Głosowało 13 

radnych.  „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/185/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (nr 
ewid.487, Gałkowice Stare).                                                                                                   Załącznik Nr 23 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą (nr ewid. 227/2, obręb 6); 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (nr ewid. 227/2, 

obręb 6). Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/186/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (nr ewid. 
227/2, obręb 6).                                                                                                                      Załącznik Nr 24 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą (nr ewid.152, obręb 4); 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (nr ewid.152, obręb 

4). Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/187/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (nr 
ewid.152, obręb 4).                                                                                                                 Załącznik Nr 25 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą (Szpinalów); 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (Szpinalów). 

Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/188/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą 
(Szpinalów).                                                                                                                            Załącznik Nr 26 
 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą (nr ewid. 446, Szpinalów); 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (nr ewid. 446, 

Szpinalów). Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/189/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (nr ewid. 
446, Szpinalów).                                                                                                                     Załącznik Nr 27 

 

 w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 

publicznej – boisko sportowe w Danielowie, Gmina Kamieńsk; 
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Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej – boisko sportowe w 

Danielowie, Gmina Kamieńsk. Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 

radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/190/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej – boisko sportowe 
w Danielowie, Gmina Kamieńsk.                                                                                            Załącznik Nr 28 

 

 w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 

publicznej – boisko sportowe w Barczkowicach, Gmina Kamieńsk; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej – boisko sportowe w 

Barczkowicach, Gmina Kamieńsk. Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały głosowało 

13 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/191/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej – boisko sportowe 
w Barczkowicach, Gmina Kamieńsk.                                                                                      Załącznik Nr 29 

 

 w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 

publicznej – boisko sportowe w Gałkowicach Starych, Gmina Kamieńsk; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej – boisko sportowe w 

Gałkowicach Starych, Gmina Kamieńsk. Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały 

głosowało 13 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/192/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej – boisko sportowe 
w Gałkowicach Starych, Gmina Kamieńsk.                                                                            Załącznik Nr 30 
 

 w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności 

publicznej – boisko sportowe w Ochocicach, Gmina Kamieńsk; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej – boisko sportowe w 

Ochocicach, Gmina Kamieńsk. Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 

radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/193/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z gminnego obiektu użyteczności publicznej – boisko sportowe 
w Ochocicach, Gmina Kamieńsk.                                                                                           Załącznik Nr 31 
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 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą (Danielów, nr ewid. 60/2); 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą (Danielów, nr ewid. 

60/2). Głosowało 13 radnych.  „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. W wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XIX/194/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 06.10.2016 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą 
(Danielów, nr ewid. 60/2).                                                                                                       Załącznik Nr 32 

 

W związku z wyczerpaniem projektów uchwał Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 11.      

i przeszedł do punktu 12. porządku obrad. 

p u n k t  12 
 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny F.Stępień: „Ja mam takich kilka spraw tutaj. Po konsultacjach z Panią Anią, gospodarzem 

świetlicy, prosimy: 

- o wymianę uszkodzonych kasetonów w świetlicy, które są dziurawe, co ptaki porobiły dziury;  

- zamontować suszarkę na talerze nad zlewem w świetlicy w Barczkowicach; 

- montaż klimatyzacji, jeżeli by dało radę na wiosnę, bo tutaj jest niska ta sala i latem jest jednak 

gorąco i mieszkańcy się skarżą jak są jakieś tam imprezy; 

- montaż tej barierki, którą Pan sołtys kiedyś tu zgłaszał... 
 

Burmistrz B.Pawłowski: „Nie pamiętam jak jest z tą barierką. To było już rozpatrywane, ale nie 

wiem czy nie zawęża to jakoś światła... 
 

Radny F.Stępień: „No i położenie dalszej kostki (może troszeczkę przedłużyć jeszcze dalej) przy 

świetlicy. No i tej wyprawy tutaj tak jak mówiłem na tej ścianie coś tam położyć żeby można ją 

było nawet zmyć. Takie drobne rzeczy.” 
 

Radny D.Barański: „Czy Pan inspektor Kępa zapomniał, że te studzienki stukają czy jeszcze?.. 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Myślę, że nie zapomniał. Myślę, że sprawa jest pilotowana, droga jest 

nasza i starostwa.” 

 

Radna B.Alama: „Mam pytanie, czy w obrębie przystanku, który jest zrobiony i utwardzenie czy 

można ustawić jakiś znak informacyjny?.. 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Planujemy.” 
 

Radny W.Tarnowski: „Ja chciałem się przypomnieć odnośnie przystanku kolejowego (tego po tej 

stronie, po której jedziemy do Radomska) żeby skierować pismo do PKP o przeniesienie tak 

naprawdę tego przystanku bliżej.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Nie do wykonania, to znaczy, pismo do wykonania a przeniesienie 

przystanku nie do wykonania.” 
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Radny W.Tarnowski: „Przeniesienie miało być do wykonania po okresie tym karencyjnym, bo to 

są pieniądze pobrane z unii, czyli po roku od oddania do użytku. Po roku można robić... Bo ten 

przystanek tak naprawdę jest dla zajęcy.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Tak, wiem, beznadziejna lokalizacja tego jest.”  

 

Radny W.Tarnowski: „A po drugie, czy dałoby się też do PKP skierować prośbę o zmniejszenie 

natężenia tego dźwięku przy przejeździe? To tyle.” 

  

Radny F.Stępień: „Spytam się, co się dzieje po tym przystanku kolejowym. Czy tam się coś robi? 

Pieniądze kiedyś jakieś przeznaczyliśmy i coś tam się zawaliło.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Analizujemy jak to jest z przepisami – zamurowanie tego. Czy to było 

zrobione zgodnie (na pozwolenie) czy nie? Myślę, że generalnie w przyszłym roku trzeba by było 

zabezpieczyć środki na remont dachu.” 

 

Radny W.Tarnowski: „Chciałbym poruszyć temat związany z samochodem ZGK, odnośnie tej 

śmieciarki... 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Mam zapisane... 

 

Radny W.Tarnowski:...ponieważ samochód stoi od dłuższego czasu jest nieużytkowany. 

Właściwie nie mamy widoku na to, że zostanie on wynajęty pod jakąkolwiek z firm, która odbiera 

śmieci i możliwe, że trzeba byłoby się zastanowić albo nad sprzedażą jego albo przerobieniem, 

ponieważ bardziej przydatnym samochodem na chwilę obecną dla komunalki byłaby wywrotka i 

taki samochód gdzie można by było włożyć urządzenie do posypywanie ulic piachem.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Problem, co jakiś czas wraca. Przy poprzednim przetargu jedna z firm 

deklarowała żeby tę śmieciarkę zagospodarowała w sensie takim, że nawet mogłaby zlecić usługę 

dla zakładu, jeżeli chodzi o zbieranie odpadów. Ale firma nie wygrała przetargu, więc sprawa jest 

nieaktualna. Następny przetarg będziemy robić od stycznia i nie wiem czy nie warto by było 

rozważyć, jako jeden z wariantów, żeby mogło to być do takiego wykorzystania. Natomiast drugi 

z wariantów należałoby rozważyć, że albo go sprzedać albo przerobić. Od spotkania na komisji, 

kiedy żeśmy rozmawiali urodził się inny problem gdzie firma, która zbiera u nas śmieci 

zaproponowała żeby wynajęła ten samochód do zbierania śmieci na terenie Gminy Kamieńsk do 

końca roku, bo prawdopodobnie uszkodził im się jakiś samochód i mają brak samochodu.. Wiem, 

że z Panem Dyrektorem kontaktują się tutaj. Z tym, że zakład trochę to wolno robi.. Chcą ten 

samochód uruchomić, wiem, że coś negocjują.” 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik zamknął punkt 12. i przeszedł do punktu 13. porządku obrad. 

 

p u n k t  13 

Sprawy różne. 

 

Burmistrz B.Pawłowski zaznaczył, że chciałby przekazać kilka spraw i próśb. Dodał: „Zapraszam 

na takie krótkie spotkanie zaraz po sesji u mnie w gabinecie tych z Państwa, którzy się angażują w 

Dni Kamieńska. Myślę, że to jest ostatni dzwonek żeby pewne pomysły, plany, zgłaszać. 

Następna rzecz; bardzo serdecznie w imieniu swoim, ks. proboszcza, szkół im. Jana Pawła II, 
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chciałem zaprosić na Dzień Papieski. Będzie msza św. o godz. 11
30

, będą złożone kwiaty, będą 

sprzedawane kremówki, będzie zbiórka na stypendia dla ubogiej młodzieży, która dzięki tym 

stypendiom może się kształcić, dlatego wielka prośba żeby Państwo wzięli w tym udział i 

pokazali, że jesteśmy razem, że to jest dla nas bardzo ważne. Również w tym samym dniu o godz. 

16-tej chcę Państwa zaprosić na Dzień Seniora. Będą występy naszych dzieci i naszej orkiestry. 

Myślę, że warto tu też wziąć udział.   O godz. 13
30

 jest rajd rowerowy w Ochocicach. Pani radna 

wszystko wie, zapisuje na listę, kto by chciał może się zapisać. Oby tylko była dobra pogoda. 

Następna rzecz, którą chciałbym tu Państwu zasygnalizować to to, że prawdopodobnie 

pozwolę sobie złożyć pismo do przewodniczącego, jeżeli tylko pojawią się projekty uchwał 

związane z oświatą, z przekształceniem Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego, bo nie 

chciałbym czekać z tym do grudnia. Także taka rzecz się może zadziać.  

Również zmiana uchwały na dzierżawę na zakładzie związanym ze śmieciami. Zmieniła się firma 

myślę, że warto to uregulować. Tam też są nowe pomysły, jeśli chodzi o zapisanie w tej uchwale 

pewnych obowiązków dla firmy, czyli okres zabezpieczenia, przygotowawczy, itd., okres 

eksploatacji i poeksploatacyjny. I tu myślę, że też taka rzecz się może pojawić.  

Następna rzecz; część mieszkańców z gminy Kamieńsk, a jest to chyba ponad 200 rodzin, 

złożyła wnioski o dofinansowanie solarów, zmian kotłów do CO, kotłów na ciepłą wodę i 

chciałem powiedzieć, na jakim jesteśmy etapie: zrobiliśmy wniosek, zebraliśmy wszystkie 

wnioski te szczątkowe mieszkańców, u każdego w domu, kto zgłosił była osoba, która oceniła czy 

jest możliwe w tym gospodarstwie zainstalowanie tego urządzenia ewentualnie doradziła żeby 

zmienić, że nie to tylko coś innego, bo nie ten dach, nie taki kąt nachylenia, itd. Myśmy wniosek 

do urzędu marszałkowskiego złożyli. Mamy zabezpieczone wszystkie prawne rzeczy i finansowe, 

jeżeli chodzi o finansowanie tego z budżetu z urzędu gminy i czekamy na to, kiedy urząd 

marszałkowski rozstrzygnie ten wniosek. Wiem, że jest duże zainteresowanie różnych gmin i 

jeżeli takie rozstrzygniecie będzie to będziemy dalej w tej kwestii działać, będziemy informować 

mieszkańców. Natomiast – mówię – w tej chwili jest to na etapie oceny tego projektu przez urząd 

marszałkowski.  

Również chciałem powiedzieć parę słów, to, co Pan Wiceprzewodniczący Komisji oświaty mówił 

po wizycie w szkołach, to w tym roku sytuacja jest dobra. Było dużo remontów, nauczyciele mają 

zagwarantowaną pracę. Natomiast rok przyszły będzie rokiem już trudniejszym. Będzie to 

prawdopodobnie pierwszy rok gdzie nie będzie naboru do gimnazjum Dojdzie w szkołach 

podstawowych klasa siódma (zwiększy się) natomiast w gimnazjum ubędzie dzieci, etatów, sal. 

Wiąże się to z pewnymi problemami. Część nauczycieli gimnazjów będzie miała mniej godzin, 

część będzie musiała szukać pracy poza gimnazjum. Myślę, że część z nich znajdzie pracę w 

szkołach podstawowych, które mamy na naszym terenie aczkolwiek docelowo, jeżeli będzie 

siódma i ósma klasa to nie wszyscy z tych osób tę pracę mogą mieć zapewnioną. Oprócz tego jest 

sytuacja taka, że w części szkół podstawowych nie mają pełnych etatów. W Gorzędowie będzie 

następny problem, bo jest sześć sal lekcyjnych a i klas jest sześć (dwie zostały przebudowane) a 

dzisiaj coś z tym trzeba będzie zrobić. W szkole średniej bardzo słaby nabór w tym roku, jeżeli 

chodzi o liceum i technikum (po 1 czy po 2 osoby) klas nie otworzono. Powstała klasa 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej (11-osobowa). Jest to bardzo trudna sytuacja, dzieci wybierają 

szkoły w mieście z różnych względów, ale taką sytuację w szkołach mamy. Jeżeli chodzi o 

przedszkole to myślę, że po uruchomieniu tego prywatnego to nasi rodzice, jeżeli chcą to dziecko 

znajdzie miejsce albo w przedszkolu naszym albo w tym prywatnym... Także tak to wygada.”  
 

Następnie Burmistrz B.Pawłowski z okazji imienin Pana Radnego Artura Wiewióry w imieniu 
Urzędu Miejskiego oraz Rady Miejskiej złożył życzenia Panu radnemu i wręczył drobny upominek. 
 
Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
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p u n k t  14 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Kozik podziękował radnym i zaproszonym gościom za przybycie 

i udział w sesji. Zakończył obrady wypowiadając formułę: „zamykam XIX Sesję Rady Miejskiej 

w Kamieńsku VII kadencji.” 

 

 

Protokołowała: 

 

Halina Bąkowicz 

 

 

 

 

 

 


